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Abstract (en)
[origin: US2022183796A1] Disclosed is a method for manufacturing a fitting device for an orthodontic apparatus, including: the following steps:
making a first image of a row of teeth in an initial position, and a second image of the orthodontic apparatus; the apparatus including two attachment
elements connected by a bridge, each attachment element capable of being connected to a tooth; making a third image of the orthodontic apparatus
joined to the teeth in the initial position; then making a fourth image of the fitting device, including a contact surface capable of being joined
to the teeth; two complementary first cavities of the attachment elements; and a second cavity capable of receiving the bridge; then additively
manufacturing the fitting device from the fourth image.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de fabrication d'un dispositif (142) de pose d'un appareil orthodontique (112), comportant : les étapes suivantes :-
réalisation d'une première image d'une rangée de dents dans une position initiale ; et d'une deuxième image de l'appareil orthodontique ; ledit
appareil comprenant deux éléments d'attache (22) reliés par un pont (24), chaque élément d'attache étant apte à être assemblé à une dent ;-
réalisation d'une troisième image de l'appareil orthodontique assemblé aux dents dans la position initiale ; puis- réalisation d'une quatrième image
du dispositif de pose, comprenant : une surface de contact (54), apte à s'assembler aux dents ; deux premières cavités complémentaires des
éléments d'attache ; et une seconde cavité apte à recevoir le pont ; puis- fabrication additive du dispositif de pose (142) à partir de ladite quatrième
image.
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